



2019暑期活動報名程序

1

遞交網上抽籤表格

由即日起至
5月4日
下午 3:00

- 1a. 明愛屬下六間社區中心會員可於即日起至5月4日(星期六)下午3:00時間內經以下網址 <https://goo.gl/bHS8J8> 或 QR CODE 填寫登記表格；
- 1b. 社區推廣站(詳見本期封底裡)亦會提供網上遞交抽籤表格服務；
- 1c. 每個「個人」或「家庭」只限遞交一份抽籤表格；重覆遞交表格將會被取消資格。
- 1d. 本中心收到網上登記後將即時以電郵回覆確認收到申請，若未收到回覆，請聯絡中心查詢。各申請人的抽籤資格，中心有最終決定權。



2

抽籤

5月4日(星期六)
下午 4:00

- 2a. 5月4日下午4:00進行電腦抽籤，以決定報名日的報名先後次序；
- 2b. 抽籤結果的檔案連結(列明會員編號、籌號及報名時間)會以電話SMS及電郵通知服務使用者；
- 2c. 中心大堂會由5月6日起展示抽籤結果；而中心網頁及Facebook亦會由5月6日起展示結果；本中心恕不接受電話查詢。

3

優先報名日

5月11日(星期六)
下午 2:00 至晚上 8:00

- 3a. 服務使用者或代表請攜同抽籤結果及有效會員證，於指定時間前來辦理報名手續及繳費；逾時作放棄論；
- 3b. 服務使用者之有效會籍不可短於所報名之活動，會籍即將屆滿者請先辦理續會手續，優先報名日當日恕不辦理有關手續。

公開報名(無需抽籤)

5月12日(星期日)上午9:00開始至下午1:00
由5月12日起，在本中心開放時間內。親臨本中心即時辦理報名手續，名額先到先得。





2019 Summer Programme Enrollment Priority Ballot Draw

1 SUBMIT ON-LINE REGISTRATION FORM

- From now on till 3:00pm, 4th May, 2019(Saturday).
- All members with a valid membership card can go to <https://goo.gl/bHS8J8> and fill the registration form.
- Members might also to go our Centre's G/F counter or upcoming community roadshows (details listed at the back of the newsletter) for assistance.
- Each individual member or family member can only file ONE application, repeated registration will be disqualified in this ballot draw.
- After you have completed the on-line registration, a confirmation email will be sent to you on the same day. You may contact us if you cannot receive the confirmation email. Our centre reserves the right of final decision on all the applications.



2 DRAWING BALLOT

- Ballot drawing will be conducted at 4:00pm on 4th May, 2019(Saturday).
- Each registered member will be assigned with a Ballot Number and the time of application on Priority Application Day.
- The result will be posted on notice boards in the Centre's lobby, Centre's website and Facebook page on 6th May, 2019(Monday).
- SMS and email notification, with the web-link to the result file, will be sent to registered members.

3 PRIORITY APPLICATION DAY

- It will be held on 11th May, 2019(Saturday) from 2:00pm to 8:00pm.
- Members registered with the Priority Ballots can come to the Centre in the said time and apply for Summer Programmes. Please bring along the valid membership card and programme fee to complete the application.
- Please be reminded that the expiry date of the membership card should be later than the latest programme applied for. The membership card should be renewed before the Priority Application Day, no renewal will be done on that day.

PUBLIC APPLICATION

Will start at 9:00am on 12th May, 2019(Sunday).

Application of Summer Programme can be made during opening hours of our Centre.

